



## Forum Samenleving en Ruimte

Besluitenlijst van de openbare vergadering op maandag **15 april 2024** in het Stadhuis.

Voorzitter: R.A.W.M. Gabriëls

Griffier: M.W. Bosma

Forumleden: E.G.M. van Achthoven (CDA), J.V. Bos (ChristenUnie-SGP), K. de Bruijn (CDA), G.C.M. van Eck (De Onafhankelijken), A.A. Griffioen (VVD), J.M. Kuiper (VVD), J. Mook (Progressief Oudewater), A. van 't Veen (Progressief Oudewater), A.Th. Wildeman (De Onafhankelijken)

Collegeleden: W.J.P. Kok (wethouder), B.C. Lont (wethouder), B.M. Schomaker (wethouder), D.C. de Vries (burgemeester), S.G.M. van Eck (gemeentesecretaris)

### 1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur.

Burgemeester De Vries doet de mededeling dat Ben de Vor afscheid neemt als forumlid.

### 2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 3. Vaststellen besluitenlijsten

De besluitenlijst Forum Samenleving en Ruimte van 4 maart 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 4. Cultuurhuis

De heer P. Verweij van Bijbelgemeente Dabar spreekt in. Vragen van forumleden worden door hem beantwoord. De vragen die hij stelt aan het college worden beantwoord door wethouder Schomaker.

Vragen van forumleden worden beantwoord door wethouder Schomaker en projectleider Kok.

Het college heeft mevrouw Gerdine Kok aangesteld als projectleider en aanspreekpunt voor gebruikers van het Cultuurhuis. Zij gaat de wensen en mogelijkheden met de verenigingen en andere gebruikers bespreken en hen helpen bij het zoeken naar huisvestingoplossingen.

Het onderwerp is voor het moment voldoende besproken.

5. Raadsvoorstel Aanvullend krediet wagenpark (129174)  
Vragen van forumleden worden beantwoord door wethouder Kok en beleidsadviseur J. van Leeuwen.  
Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april 2024.

6. Raadsvoorstel Actualisatie APV Oudewater (131596)  
Vragen van forumleden worden beantwoord door burgemeester De Vries.  
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april 2024.

7. Raadsvoorstel Klachtenregeling Oudewater (131751)  
Vragen van forumleden worden beantwoord door burgemeester De Vries.  
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april 2024.

8. Raadsvoorstel Zienswijze ontwerp-begrotingswijziging AVU 2024 (136170)  
Vragen van forumleden Bos en De Bruijn worden beantwoord door wethouder Lont.  
Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april 2024.

9. Raadsinformatiebrief Zienswijze ontwerp-begroting 2025 AVU (136376)  
Een vraag van forumlid Wildeman wordt beantwoord door wethouder Lont.  
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april 2024.

10. Raadsvoorstel Ontheffing ingezetenschap wethouder Lont (139822)  
Forumlid De Bruijn maakt een opmerking bij het raadsvoorstel.  
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april 2024.

11. Ter inzage liggende stukken  
Vragen van forumlid Bos over het **vlaggenprotocol (A02)** wordt beantwoord door burgemeester De Vries.

Een vraag van forumlid De Bruijn, naar aanleiding van beantwoording schriftelijke vragen ChristenUnie-SGP over laagvlieggebieden helikopters (A11), over de **vierde aanvliegroute Schiphol** (ZUDOS of Vierde Fix) wordt beantwoord door wethouder Lont.

12. Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders  
Vragen van forumlid Van 't Veen over **ontwikkelingen rondom de Boezem in Hekendorp** worden beantwoord door wethouder Kok.

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de vragen van forumlid Bos over **onderhoud van de bermen van de Vierbergenweg** zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

[[Toezegging T-899](#)]

Wethouder Lont geeft als antwoord op de vragen van

- forumlid Bos over de **afschaffing opschalingskorting** en
- forumlid Wildeman om een reactie op VNG-ledenbrief over **gemeentefinanciën in de Voorjaarsnota** [ingekomen stuk B20]

dat de meicirculaire wordt afgewacht.

Een vraag van forumlid Van 't Veen over de **brief van Pracht aan de Gracht** [ingekomen stuk C10] wordt beantwoord door burgemeester De Vries.

Burgemeester De Vries doet de [toezegging](#) de raad te zijner tijd te informeren over de uitkomst van de besprekingen met de horecaondernemers en de organisator van Pracht aan de Gracht.

[[Toezegging T-900](#)]

Een vraag van forumlid Van 't Veen over de **mogelijke verdwijning van de milieustraat** wordt beantwoord door wethouder Lont.

Een vraag van forumlid Wildeman (naar aanleiding van de van GGDrU ontvangen factsheets kerngegevens 2023 [ingekomen stuk B18]) over de **vaccinatiegraad** wordt beantwoord door wethouder Kok.

### 13. Politieke agenda

Er worden geen wijzigingsvoorstellen gedaan. De grijs gemarkeerde moties en toezeggingen zijn daarmee daadwerkelijk afgedaan.

### 14. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:43 uur.

Aldus vastgesteld door het Forum Samenleving van de gemeente Oudewater tijdens de vergadering van 3 juni 2024,

de griffier,

de voorzitter,

mr. M.W. Bosma

...